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Sitno dnia, 25 marca 2022 r. 

ST.0002.VIII.40.2022 

 

Protokół Nr XL/2022 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 25 marca 2022 r. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

a) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej 

straży pożarnej z terenu gminy Sitno (292), 

b) w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych gminy (293), 

c) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2022 (294), 

d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2029 (295). 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sitnie za rok 

2021. 

7. Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2021. 

8. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

9. Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi.  

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Roksana Natalia Kotarska - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Tomasz Ożga 

4. Adam Mazurek  

5. Leszek Krzysztof Kozak  

6. Violetta Iwona Wiech 

7. Radosław Kwapisz  

8. Krzysztof Zwolak  

9. Tomasz Gąsior 

10. Lech Brzozowski  

11. Krzysztof Blaszka 

12. Kamil Pyś 

13. Jan Andrzej Ryszczuk 

Radni nieobecni: 

1. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy  

2. Grażyna Małgorzata Blaszka 
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Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady XL 

Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Wójta Gminy Pana Krzysztofa 

Senia, Sekretarz Gminy Panią Agnieszkę Grzesiuk, Panią Skarbnik Marzenę Futyma Sawicką 

p.o. Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Kamilę Szmidt, Panią Alicję 

Szopa p.o. Kierownik GOPS, Pana Krzysztofa Prokopowicza oraz Mieszkańców, Sołtysa 

Eugeniusza Grelę i Radnych. 

Na Sali obrad obecnych jest 12 Radnych. 

 

Ad. 1a 

Zmiana porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący poprosił o dodanie do porządku obrad projektu uchwały                     

w  sprawie określenia zakresu pomocy, która może być zapewniona przez Gminę Sitno 

obywatelom Ukrainy. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie zmianę 

porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 

– 12 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieobecnych – 3 (Pani Roksana 

Kotarska, Pan Antoni Gazda, Pani Grażyna Blaszka).  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 do Protokołu Nr XL/2022 Rady 

Gminy Sitno z dnia 25 marca 2022 r. (1a).  

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

 

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad 12 Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Leszka Kozaka, Pana Tomasza Gąsiora, Pana Adama Mazurka. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za powołaniem komisji uchwał                  

i wniosków głosowało – 9 Radnych, wstrzymało się – 3, przeciwnych – 0, nieobecnych –              

3 (Pani Roksana Kotarska, Pan Antoni Gazda, Pani Grażyna Blaszka). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do Protokołu Nr XL/2022 Rady 

Gminy Sitno z dnia 25 marca 2022 r. (2).  

Komisja została powołana. 
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Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

 

Na Sali obrad 12 Radnych. 

Pan Przewodniczący zapytał czy występują uwagi do protokołu? 

Brak uwag.  

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji nr XXXIX/2022 z dnia                      

25 lutego 2022 r. został dostarczony razem z materiałami na sesję. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z obrad sesji z dnia 25 lutego 2022 r. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

12 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieobecnych – 3 (Pani Roksana Kotarska, 

Pan Antoni Gazda, Pani Grażyna Blaszka). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 do Protokołu Nr XL/2022 Rady 

Gminy Sitno z dnia 25 marca 2022 r. (3).  

Protokół został przyjęty. 

 

Ad.4 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

Brak uwag. 

 

Ad.5 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański przedstawił projekty uchwał.  

 

1. Uchwała Nr XL/292/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 25 marca 2022 r. 

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży 

pożarnej z terenu gminy Sitno 

 

Projekt uchwały został dostosowany do zaleceń nadzoru Urzędu Wojewódzkiego.  

„(…) 

1) 25,00 złotych za każdą godzinę udziału w działaniu ratowniczym lub akcji 

ratowniczej. 

2) 10,00 złotych za każdą godzinę udziału w szkoleniu lub ćwiczeniu. (…)” 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –3 

(Pani Roksana Kotarska, Pan Antoni Gazda, Pani Grażyna Blaszka) 
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Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do Protokołu Nr XL/2022 Rady 

Gminy Sitno z dnia 25 marca 2022 r. (5a). 

 

2. Uchwała Nr XL/293/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 25 marca 2022 r. 

w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych gminy 

 

Brak uwag. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –3 

(Pani Roksana Kotarska, Pan Antoni Gazda, Pani Grażyna Blaszka) 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 do Protokołu Nr XL/2022 Rady 

Gminy Sitno z dnia 25 marca 2022 r. (5b). 

 

3. Uchwała Nr XL/294/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 25 marca 2022 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2022 

 

Pani Skarbnik omówiła temat uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –3 

(Pani Roksana Kotarska, Pan Antoni Gazda, Pani Grażyna Blaszka) 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 do Protokołu Nr XL/2022 Rady 

Gminy Sitno z dnia 25 marca 2022 r. (5c). 

 

4. Uchwała Nr XL/295/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 25 marca 2022 r. 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2029 

 

Brak uwag. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –3 

(Pani Roksana Kotarska, Pan Antoni Gazda, Pani Grażyna Blaszka) 

Uchwała została przyjęta. 
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Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 9 do Protokołu Nr XL/2022 Rady 

Gminy Sitno z dnia 25 marca 2022 r. (5d). 

 

5. Uchwała Nr XL/296/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 25 marca 2022 r. 

w  sprawie określenia zakresu pomocy, która może być zapewniona przez Gminę Sitno 

obywatelom Ukrainy 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

 

Na Sali obrad obecnych jest 13 Radnych. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –2 

(Pan Antoni Gazda, Pani Grażyna Blaszka) 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10 do Protokołu Nr XL/2022 Rady 

Gminy Sitno z dnia 25 marca 2022 r. (5e). 

 

Ad.6 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sitnie  

za rok 2021 

 

 Pan Przewodniczący zaznaczył, że Radni otrzymali powyższe sprawozdanie                     

w materiałach na dzisiejszą sesję. Zapytał czy występują uwagi do sprawozdania? 

Brak uwag. 

Następnie przeszedł do kolejnego pkt. obrad. 

 

Ad.7 

Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny  

za rok 2021 

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że Radni otrzymali powyższe sprawozdanie                     

w materiałach na dzisiejszą sesję. Zapytał czy występują uwagi do sprawozdania? 

Brak uwag. 

Pani Alicja Szopa oznajmiła, że trwają prace nad przyjmowaniem wniosków                      

w sprawie pomocy uchodźcom z Ukrainy. W skrócie omówiła temat. 

Pan Wójt odpowiedział, że do gminnych szkół zapisanych jest około 30 dzieci. 

Zostały zwiększone godziny jeżeli chodzi o naukę języka polskiego. Nie jest w stanie 

powiedzieć czy te dzieci zostaną na stałe na terenie gminy. Jeżeli by się tak stało gmina 

musiałaby otworzyć dla nich oddziały przygotowawcze. W obecnej chwili dzieci włączone są 

w obecne oddziały. Niektórzy uchodźcy rejestrują się w Urzędzie Pracy. Jedna Pani z Ukrainy 
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pomaga w Szkole w ramach wolontariatu. Poruszone zostały kwestie promocji do następnej 

klasy itp. Część uczniów uczy się zdalnie poprzez komunikatory z nauczycielami z Ukrainy. 

Pani Alicja Szopa w dalszej części przedstawiła jak wypełnić wniosek. Obywatelowi 

Ukrainy przysługuje taka sama pomoc jak Obywatelowi Polski. Nawiązała do dodatku 

osłonowego. 

Pan Leszek Kozak zapytał, czy nie można byłoby uczyć dzieci z Ukrainy w jednej 

placówce? 

Pan Wójt odpowiedział, że dzieci są przyjmowane tam gdzie jest miejsce. Dodał, żeby 

poczekać do końca roku szkolnego. Następnie zastanowią się co dalej z tym tematem zrobić. 

 

Ad.8 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

 

Pan Wójt przedstawił następujące tematy: 

1. Podziękował wszystkim którzy pomagali Uchodźcom, 

2. 27 lutego br. odbył się turniej tenisa stołowego, 

3. 02 marca br. wręczenie stypendiów naukowych i sportowych, 

4. 13 marca br. Dzień Kobiet, 

5. Sprzedaż działek gminnych – ponowienie (Jarosławiec, Kolonia – Kornelówka), 

6. Droga po przetargu Horyszów Polski – Karp – oferenci nie podpisali umowy, 

7. Droga Cześniki - Kolonia (Górna – Dolna) – przetarg na łącznik, 

8. Prace porządkowe na terenie gminy Sitno, 

9. Wiaty przystankowe realizacja w miejscowościach Stanisławka, Jarosławiec, 

10. Równiarka, Koparka – ustalenie kolejki prac (realizacja zadań), 

11. Uroczyste otwarcie żłobka w Sitnie 29 marca 2022 r., 

 

Ad.9 

Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi 

 

Pan Przewodniczący zawnioskował z Radnymi o dopisanie w postępowaniu 

przetargowym klauzuli o wpłacania wadium. Wadium powinno być wpłacane na rzecz organu 

organizującego. Wadium stanowiłoby finansowe zabezpieczenie interesów zamawiającego 

przed nierzetelnym oferentem, który wygrywa przetarg a nie podpisuje umowy. 

Pan Radosław Kwapisz zapytał o realizację projektu inwestycji fotowoltaiki na terenie 

gminy Sitno? 

Pan Wójt oznajmił, że czeka na dokumentację. Nadmienił o wstępnym remoncie                   

i korzystaniu z obiektu świetlicy wiejskiej w Jarosławcu (Dom Ludowy). 

Pan Leszek Kozak zapytał o kliniec na drogę w jego miejscowości do Pana M.? 

Pan Wójt odpowiedział, że wydatki bieżące gminy są na złym poziomie. To co jest 

zaplanowane w budżecie to tylko to powinno być realizowane, a tak nie jest bo dochodzą inne 

nieprzewidziane wydatki. Dodał, że od tego roku nie będą finansowane KGW. W tej kwestii 

nadzór RIO zawnioskował o zmianę funduszy sołeckich. Zmiany będą dokonywane                          

w 11 miejscowościach. Zamiany wystąpią również w zapisie dot. lamp hybrydowych. 
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Fundusz Sołecki w 95 % to wydatki bieżące. Na wydatki inwestycyjne środki są, ale nie na 

bieżące.  

Pan Adam Mazurek zapytał o:  

 dokończenie równania dróg gruntowych w miejscowości Czołki – żużel, 

 zawnioskować do powiatu o wycinkę drzew w pasie drogi powiatowej w m. Czołki – 

Kornelówka (skrzyżowanie), 

Pan Wójt oznajmił, że to Powiat musi wystąpić z wnioskiem. 

 realizację odcinka drogowego  Łapiguz – Miączyn. 

Pan Wójt odpowiedział, że do dzisiaj PRD ma czas na podpisanie umowy. Po sesji 

zadzwoni i poinformuje zainteresowanych. 

 odbiór folii rolniczej i opakowań po nawozach, 

Pan Wójt odpowiedział, że informacja docelowo będzie przekazana wszystkim 

mieszkańcom w kwietniu. Wspomniał o drodze Łaziska – Kolonia -  Kornelówka – 

realizowana przez Nadleśnictwo. 

Pan Tomasz Gąsior chciał podziękować Panu Wójtowi i Pani Sekretarz oraz 

Przewodniczącemu za udział w spotkaniu strażackim. Dodał, że w Remizie OSP została 

wykonana instalacja elektryczna. Zapytał o położenie płyt yomb na drogę w jego 

miejscowości oraz o ich dokupienie? 

Pan Wójt odpowiedział, że zostaną zamówione i pracownicy gospodarczy będą je 

układać. 

Pan Tomasz Ożga zapytał o wycięcie krzaków przy drodze – „sosny”. Poprawa 

nawierzchni dróg w kierunku Mocówki. Zapytał o drogę pod lasem? 

Pan Wójt odpowiedział, że las jest gminy Łabunie i to Wójt Gminy Łabunie miał 

wystąpić z wnioskiem do mieszkańców o podcięcie drzew. Zadzwoni i się dowie. 

Pan Przewodniczący zapytał o fotowoltaikę. 

Pan Wójt odpowiedział, że w przeciągu 2 tyg. zostanie ogłoszony przetarg. Dodał, że 

dużo wniosków wpłynęło po terminie. Poprosił Radnych o poinformowanie tych osób co się 

nie załapią. Dodał, że w II kwartale br. będzie prawdopodobnie kolejny nabór na powyższe 

dofinansowanie z Funduszy Europejskich.  

Pan Krzysztof Zwolak zapytał o wygon i wycinkę topoli? 

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli chodzi o topole to nie mają właściciela. Odnośnie 

bobrów są pod ochroną. Gmina może jedynie zgłaszać powyższe do Wód Polskich                       

o udrożnienie żeremi. 

Pani Roksana Kotarska zapytała o wycinkę drzew w pasie drogi powiatowej? 

Pan Wójt poprosił o pismo w sprawi powyższego do gminy, które przekaże do 

Starostwa. 

Pan Przewodniczący nadmienił, że należy zrobić wspólny objazd dróg wykonanych na 

terenie gminy Sitno w celu zasygnalizowania ich poprawy w ramach gwarancji w miejscach 

gdzie tego wymagają. 

Pan Adam Mazurek wtrącił, że droga w jego miejscowości zapadła się przez źle 

położony światłowód. 

Pan Leszek Kozak zapytał o pismo do Starostwa w sprawie poprawy chodnika? 

Pan Wójt zapyta o odpowiedz. Dodał, że kilka firm realizowała budowę światłowodu. 
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Pan Adam Mazurek zapytał o wymianę lamp w miejscowości Czołki? 

Pan Wójt odpowiedział, że czeka na podpis aneksu. Następnie to zadanie będzie 

realizowane. 

Pan Adam Mazurek zaprosił Panią Skarbnik na spotkanie w sprawie zmiany funduszu 

sołeckiego w miejscowości Czołki. 

Pan Krzysztof Zwolak zapytał o drogę Bródek – Cześniki dot. rozgraniczenia? 

Pan Wójt odniósł się do innych dróg gminnych, w skrócie je omówił. Dodał, że 

powyższe to zadanie powiatowe. 

Pan Jan Ryszczuk zapytał o oświetlenie na przejeździe kolejowym i o oświetlenie przy 

placu zabaw? 

Pan Wójt odpowiedział, że będzie realizowane podobnie jak w innych 

miejscowościach. Jeśli chodzi o lampę, przy placu zabaw to Państwo do tej pory nie ustalili 

czy to ma być podłączenie ze świetlicy czy z oświetlenia ulicznego. 

Pan Tomasz Ożga zapytał o szerokość drogi o której wspomniał Wójt. 

Pan Wójt odpowiedział, że będzie mieć szerokość 4 m. 

Pan Przewodniczący poinformował o petycji antysmogowych złożonych w dniu 12 

lutego 2022 r. (wpłynęła do Urzędu Gminy Sitno w dniu 14 lutego 2022 r.) przez Pana Piotra 

Batura oraz petycji o tej samej treści złożonej w dniu 27 lutego 2022 r. (wpłynęła do Urzędu 

Gminy Sitno w dniu 28 lutego 2022 r.) przez Panią Patrycję Rosik.  

Komisja Skarg Wniosków i Petycji na swoim posiedzeniu stwierdziła, że naprawa 

wskazanej w petycji uchwały, poprzez jej uchylenie lub zmianę nie leży w kompetencji Rady 

Gminy oraz Wójta Gminy. 

W związku z powyższym przesyła się petycje zgodnie z właściwością do Sejmiku 

Województwa Lubelskiego. Do petycji zostanie dołączone Stanowisko Nr 1/2021 Rady 

Gminy Sitno z dnia 27 sierpnia 2021  r. w sprawie zakazu palenia drewnem. W którym to 

Radni sprzeciwiają się powyższemu zakazowi. Nadmienił, o sesji sołtysów. Poprosił Radnych 

o składanie oświadczeń majątkowych. 

Pan Wójt wspomniał o zebraniu sołeckim w Sołectwie Sitno. 

 

Ad.10 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam XL Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:         

Krzysztof Prokopowicz 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Władysław Wydmański 


